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Abstract (en)
In a double-layered wire-forming fabric for the sheet-forming area of a paper-making machine, having an upper layer of cross strands (1) and a lower
layer of cross strands (2, 3) and having a single system of longitudinal strands (4) which are interwoven with both layers of cross strands (1; 2, 3),
the cross strands (2, 3) of the lower layer are woven-in in parallel and in pairs and the cross strands (1) of the upper layer are arranged over a pair of
cross strands and, if desired, between them. <IMAGE>

Abstract (de)
Bei einer doppellagigen Bespannung für den Blattbildungsbereich einer Papiermaschine mit einer oberen Lage von Querfäden (1) und einer unteren
Lage von Querfäden (2, 3) und mit einem einzigen System von Längsfäden (4), die mit beiden Lagen von Querfäden (1; 2, 3) verwoben sind, sind
die Querfäden (2, 3) der unteren Lage paarweise parallel eingewoben und sind die Querfäden (1) der oberen Lage über einem Querfadenpaar und
gegebenenfalls dazwischen angeordnet.
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